
【产品说明】：
焊接操作机具有机构先进，功能齐全，操作方便等特点，对提高焊接质量起了可靠的保证作用。根据横臂前段的承载重量、有效伸缩、规格型号分为通用型、重型、载人型；结构形式有固定式、固定带回转式、移动带回转式三种。

所有操作机立柱、横梁制造工艺均采用优质钢材整体折弯或优质型材组焊成形，导轨为45材料，经过时效处理、刨削、磨削等加工手段，防止导轨变形，提高其精度，增长使用寿命。

As per the boom up& down, valid stretching stroke and boom end load, there are light type, and heavy type and manned type. As per the structure, there are fixed type, moving type, fixed& rotation type. movable& rotation type.
Column and boom adopt high quality steel structure with good rigidity. The guide rail is manufactured by45 steel. After aging treatment, planting, grinding welding to keep the guide rail from deformation, to improve the precision and prolong the service life.
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【1.BCZQ通用型操作机系列】：

性能特点：

1、导轨为“V”形；

2、具有调节方便，行走平稳、精度高等特点；

3、采用进口变频器、调速范围大、精度高；

4、采用自动锁紧装置，当链条发生断裂时，挂钩在弹簧作用下挂入防坠落孔里，

从而防止横臂和滑板往下坠落，起到保护设备和操作人员安全的作用。

【1.BCZQ Light type C&B】：

Feature:

1、V type guide rail.

2、Convenient alignment, high precision.

3、Import inverter control system, wide adjusting range, high precision.

4、Anti-drop device has been installed on boom. When the chain breaks, the 

pothook will hook the anti-drop hole in the spring effect, preventing. boom and 

slide from falling, It protects the safety of operator and equipment. 

【技术参数Technical Parameter】：

	技术参数 Parameters
	型号Model

	
	BCZQ1×1
	BCZQ2×2
	BCZQ3×3
	BCZQ4×4-4×5

	升降行程(mm)
Effective lifting range(mm)
	1000
	2000
	3000
	4000

	伸缩行程(mm)
Effective retracting range(mm)
	1000
	2000
	3000
	4000-5000

	升降速度(mm/min)
Lifting speed (mm/min)
	1000

	伸缩速度(mm/min)
Retracting speed(mm/min)
	120-1200

	横臂下沿离轨面最小距离(mm)
Min boom height(mm)
	740(移动回转式Movable with rotation)
690(固定回转式stationary with rotation)

	横臂前端允许最大荷载(kg)
Max permissible load of boom(kg)
	80

	立柱回转

Column rotation
	手动回转到位后螺旋锁紧Manual revolve then locked by screw

	台车行走

Trolley travelling
	手动推动到位后螺旋锁紧Manual push then locked by screw

	台车内轨距(mm)
Inner span of trolley rail(mm)
	1000-2000
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焊接操作机具有机构先进，功能齐全，操作方便等特点，对提高焊接质量起了可靠的保证作用。根据横臂前段的承载重量、有效伸缩、规格型号分为通用型、重型、载人型；结构形式有固定式、固定带回转式、移动带回转式三种。

所有操作机立柱、横梁制造工艺均采用优质钢材整体折弯或优质型材组焊成形，导轨为45材料，经过时效处理、刨削、磨削等加工手段，防止导轨变形，提高其精度，增长使用寿命。
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【2.BCZZ重型操作机系列】：

性能特点：

1、导轨为矩形；

2、具有承载大、稳定性好、下扰度低等特点；

3、采用拔叉抱死立柱装置，防治滑板和横梁下坠，以防止发生意外造成横梁坠落；

4、广泛用于大型筒体工件、结构体的自动焊接加工，是保障焊接质量、提高生产

效率、改善工作环境的自动化高效辅机。

【2.BCZZ Heavy type C&B】：

Feature:

1、Square type guide rail.

2、High load capacity, good stability, very small down-deflection,but high cost.

3、It is equipped with shifting fork by holding the column to prevent slide and boom 

from falling.

4、It is widely used in automatic welding of big cylinder workpiece, steel structure etc.It Is a efficient welding auxiliary machine to guarantee the welding quality, improve the production efficiency and working condition. 

【技术参数Technical Parameter】：

	技术参数 Parameters
	型号Model

	
	BCZZ4×4
	BCZZ5×5
	BCZZ6×6
	BCZZ7×7-8×8

	升降行程(mm)
Effective lifting range
	4000
	5000
	6000
	7000-8000

	伸缩行程(mm)
Effective retracting range
	4000
	5000
	6000
	7000-8000

	升降速度(mm/min)
Lifting speed 
	1000

	伸缩速度(mm/min)
Retracting speed
	120-1200

	横臂下沿离轨面最小距离(mm)
Min boom height
	1100(移动回转式)

950 (固定回转式)

1100(Movable with rotation)
950(stationary with rotation)
	1118(移动回转式)

1170 (固定回转式)

1118(Movable with rotation)
1170(stationary with rotation)

	横臂前端允许最大荷载(kg)
Max permissible load of boom
	120
	200

	立柱回转

Column rotating
	角度angle(°)
	±180°

	
	速度(rpm)

Speed
	0.36rpm/或手动or Manual rotation 

	台车行走(mm/min)
Trolley travelling speed
	2000
	800

	台车内轨距(mm)
Inner span of trolley rail
	1750
	2000
	2230


【产品说明】：
焊接操作机具有机构先进，功能齐全，操作方便等特点，对提高焊接质量起了可靠的保证作用。根据横臂前段的承载重量、有效伸缩、规格型号分为通用型、重型、载人型；结构形式有固定式、固定带回转式、移动带回转式三种。

所有操作机立柱、横梁制造工艺均采用优质钢材整体折弯或优质型材组焊成形，导轨为45材料，经过时效处理、刨削、磨削等加工手段，防止导轨变形，提高其精度，增长使用寿命。

As per the boom up& down, valid stretching stroke and boom end load, there are light type, and heavy type and manned type. As per the structure, there are fixed type, moving type, fixed& rotation type. movable& rotation type.
Column and boom adopt high quality steel structure with good rigidity. The guide rail is manufactured by45 steel. After aging treatment, planting, grinding welding to keep the guide rail from deformation, to improve the precision and prolong the service life.
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【3.BCZR载人型系列】：

性能特点：

1、导轨为矩形；

2、配置有载人框和行走平台，可随横梁一起移动；人性化设计，可方便操作工高空作业；

3、立柱和横臂均采用整体箱型结构，机械强度高，稳定性好，结构紧凑；

4、横臂伸缩采用交流电机变频无级调速，起动力矩大，速度平稳，可靠性强。采

用齿轮齿条啮合传动，传动精度高，无爬行，无抖动。

【3.BCZR Manned type C&B】：

Feature

1、Square type guide rail.

2、The manned platform can be travelling with the boom. It is humanized design to 

operation high above.

3、Column and beam adopt high quality steel structure with good rigidity. Both 

column and boom are rectangle structure.

4、Boom retracting adopts AC motor. Frequency stepless speed regulation, thus 

ensuring steady speed and facilitating speed regulation. gear and pin rack 

transmis-sion.  

【技术参数Technical Parameter】：

	技术参数 Parameters
	型号Model

	
	BCZR4×4-5×5
	BCZR6×6
	BCZR7×7
	BCZR8×8-12×12

	升降行程(mm)
Effective lifting range(mm)
	4000-5000
	6000
	7000
	8000-12000

	伸缩行程(mm)
Effective retracting range(mm)
	4000-5000
	6000
	7000
	8000-12000

	升降速度(mm/min)
Lifting speed (mm/min)
	1650

	伸缩速度(mm/min)
Retracting speed(mm/min)
	50-1000

	横臂下沿离轨面最小距离(mm)
Min boom height(mm)
	1290(移动回转式)

Movable with rotation
	1210(固定回转式)

stationary with rotation

	横臂前端允许最大荷载(kg)
Max permissible load of boom(kg)
	600
	500
	400

	立柱回转

Column rotating
	角度angle(°)
	±180°

	
	速度(rpm)

Speed(rpm)
	0.17rpm/或手动

0.17rpm/or Manual rotation 

	台车行走(mm/min)
Trolley travelling speed(mm/min)
	2000

	台车内轨距(mm)
Inner span of trolley rail(mm)
	2000



